
PROTOKÓŁ Nr LVIII/2023 
z sesji Rady Gminy Skąpe 
z dnia 15 czerwca 2023 r. 

 
Szczegółowe imienne wyniki z przeprowadzonych głosowań Rady Gminy w Skąpem znajdują 
się w linku https://samorzad.gov.pl/web/gmina-skape/sesja-lviii-z-dnia-15062023-r  i stanowią 
załączniki do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy Mariusz Kuźmicz otworzył LVIII Sesję 
Rady Gminy Skąpe o godz. 13.20. Przywitał Wójta Gminy Zbigniewa Wocha, Sekretarz Gminy 
i członka Zarządu Powiatu Świebodzińskiego Alicję Hoppen-Anyszko, Skarbnika Gminy 
Brygidę Sewohl, wszystkich radnych i mieszkańców uczestniczących w sesji. Na stan 15 
radnych w sesji uczestniczyło 13 (nieobecni: Urszula Bronisz i Krzysztof Niemyt lista 
obecności w załączeniu).  
Następnie Przewodniczący Rady przedstawił porządek posiedzenia, do którego nie wniesiono 
zmian i który przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na czas 
nieoznaczony, 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 
zbywanego na rzecz najemcy, 

c) o zmianie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi pozbywania się odpadów komunalnych oraz nieczystości 
ciekłych, 

d) o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na 2023 rok, 
e) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skąpe na lata 2023-2029.3. Interpelacje i zapytania radnych, 
f) wyrażenie zgody na odpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Skąpe od osoby 

fizycznej. 
4. Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Przyjęcie protokołu LVII sesji Rady Gminy Skąpe. 
9. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie projekty uchwał uzyskały pozytywne opinie 
stałych Komisji Rady Gminy Skąpe. 
a) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym na 
czas nieoznaczony. W wyniku głosowania uchwała Nr LVIII/502/2023 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 
mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy. W wyniku głosowania uchwała Nr 
LVIII/503/2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi pozbywania się odpadów komunalnych oraz nieczystości 
ciekłych. W wyniku głosowania uchwała Nr LVIII/504/2023 została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Skąpe na rok 2023. W wyniku 
głosowania uchwała Nr LVIII/505/2023 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
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e) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Skąpe  
na lata 2023-2029. W wyniku głosowania uchwała Nr LVIII/506/2023 została podjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

f) Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie wyrażenie zgody na odpłatę nabycie nieruchomości przez gminę od osoby 
prywatnej. W wyniku głosowania uchwała Nr LVIII/507/2023 została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
Ad.3 Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie zgłoszono.  
 
Ad. 4 Zapytania sołtysów i mieszkańców oraz odpowiedzi na nie. 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym.  
Wójt Zbigniew Woch poinformował, że sprawozdanie zostało radnym wcześniej przekazane, 
dlatego tylko pobieżnie się do nich odniósł. 
1. Finalizuje się kwestia budowy studni głębinowej. Pozyskaliśmy dofinansowanie, zleciliśmy 

wykonanie dokumentacji i do 30 listopada 2023 r. zakładamy, że zakończymy to 
przedsięwzięcie Jest to kolejny obiekt, który będzie posiadał własne zasilanie w wodę po 
stadionie w Ciborzu, w Radoszynie. Z funkcjonujących klubów sportowych zostanie nam 
jeszcze obiekt w Węgrzynicach. 

2. Podjęliśmy działania na bardzo ważnym przedsięwzięciu związanym z budową stacji 
uzdatniania wody w miejscowości Kalinowo z przesyłem do miejscowości Niesulice. 
Inwestycja realizowana w ramach środków z programu „Polski Ład”. Połączenie między 
Niesulicami a Kalinowem już zostało wybudowane, także działania przybrały już dość 
znacznego tempa i ma nadzieję, że do samego końca tej budowy będą przebiegały bez 
zakłóceń. 

3. 16 maja podpisaliśmy umowę z wykonawcą budowy kładki na jednym z naszych jazów na 
rzece Ołobok. Koszt przedsięwzięcia kwota ponad 141 tysięcy zł, a z pozostałymi 
kosztami łącznie zamknie się w kwocie około 183 tysięcy z. Termin zadania wykonania 
zadania 16 sierpnia, a może nawet kładka powstanie nieco wcześniej. 

4. Jesteśmy w przededniu budowy ścieżki/chodnika w miejscowości Niesulice. Nieduże 
przedsięwzięcie aczkolwiek szalenie ważne, łączące istniejące chodniki.  

5. Rozpoczęliśmy budowę świetlicę świetlico-remizy w miejscowości Niekarzyn także 
w ramach funkcjonowania rządowego funduszu Polski Ład. Przedsięwzięcie wycenione 
zostało na około 1,9 mln złotych. W tej chwili już są wykonywane roboty ziemne, także 
Wójt ma nadzieję, że te inwestycja też przebiegnie bez najmniejszych kłopotów. Nie 
mieliśmy przyjemności jako gmina współpracować z tym podmiotem, ale opinia na temat 
tego zakładu jest bardzo pozytywna.  

6. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie dokumentacji szlaków i sieci szlaków i dokumentacji 
projektowej na odcinki ścieżek w naszej gminie. Kwota o jaką wnioskujemy to jest 
niespełna 150 tysięcy złotych. Ma nadzieję że wniosek zostanie pozytywnie rozpatrzony 
i te przedsięwzięcia bez najmniejszych kłopotów wykonamy jeszcze w czasie budżetu na 
2023 r.  

7. W dniu dzisiejszym ogłosiliśmy przetarg na budowę boiska w miejscowości Ołobok. 
Przedsięwzięcie fajne, ma nadzieję że bez kłopotów zostanie wyłoniony wykonawca tego 
przedsięwzięcia. Z uwagi na to, że na to zadanie otrzymaliśmy dotację z samorządu 
województwa lubuskiego w wysokości 95 tysięcy złotych, musimy się z tej dotacji jeszcze 
w ramach tego budżetu rozliczyć.   

 
Ad. 6 Wolne wnioski i informacje. 
Nie zgłoszono. 
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Ad. 7 Przyjęcie protokołu. 
Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu 

LVII sesji. W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie. Protokół z głosowania 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Mariusz Kuźmicz zamknął 
LVII sesję Rady Gminy Skąpe o godz. 13.32. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

Mariusz Kuźmicz 
Protokolant sesji: 
Ilona Zalisz – inspektor 
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